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Zápisnica 

zo zasadnutia Rady kvality na PEVŠ 

 dňa 16. decembra 2023 

 

Prítomní členovia Rady kvality: 

Ing. Elena Kohútiková, PhD, Bc. Michal Drobný, prof. JUDr. Pavel Šturma, DrSc., doc. Mgr. Krzysztof 

Gajdka, Ph.D., MBA, RNDr. Silvester Czanner, PhD, doc. Mgr. Ladislav Timuľák, PhD – pripojení cez MS 

Teams 

Prítomní hostia:  

doc. Ing. Zuzana Vincúrová, PhD., RNDr. Ján Lacko, PhD.  - prítomní 

 

Program:  

1. Otvorenie. 

2. Vyhodnotenie časti  indikátorov kvality a ich porovnanie s predchádzajúcim rokom cez SWOT analýzu 

a vývoj SWOT analýzy za sledované obdobia, ako aj graficky prehľad vývoja kvantifikovaných 

indikátorov za 3 roky 

3. Hodnotiaca správa pracovnej skupiny, vyjadrenie PEVŠ k hodnotiacej správe a finálna správa SAAVS 

4. Rôzne.  

 

 

Ad 1: 

Poradu otvoril a viedol predseda Rady kvality, ktorý privítal členov Rady kvality na zasadnutí 

a predstavil program zasadnutia. Rada kvality na PEVŠ bola uznášaniaschopná, keďže bola prítomná 

nadpolovičná väčšina všetkých členov Rady kvality.  

 

Ad 2: 

Predseda Rady kvality požiadal Vincúrovu o poskytnutie informácie k SWOT analýze a vyhodnoteniu 

časti indikátorov vnútorného systému  kvality na PEVŠ  

Jednotlivým členom Rady kvality bola zaslaná SWOT analýza a vyhodnotené indikátory vnútorného 

systému kvality na PEVŠ, kde bolo zhodnotený medziročný vývoj časti indikátorov a grafické znázornenie 

SWOT analýzy za 3 obdobie. Na základe diskusie, ktorá sa týka spresnenia niektorých indikátorov a ich  

vplyvu na vnútorný systém kvality vyplynula potreba presnejšieho definovania ich významu pre PEVŠ. 

Jednotlivý členovia rady kvality odporučili presnejšie definovať vnútorné nastavenie a využiteľnosť správy, 

v tom zmysle, že sa okrem sledovania medziročnej zmeny sa zadefinuje pre vnútorné potreby systému kvality 

presnejšie sledovanie vybraných indikátorov, t.j. benchmark PEVŠ. Takýmto nastavením bude PEVŠ vedieť  

presnejšie definovať využiteľnosť správy pre vlastné potreby, ktoré sa týkajú jej nastavenia kvality 

vysokoškolského vzdelávania a bude možné presnejšie analyzovať výrazné rozdiely. Taktiež vznikne 

možnosť na porovnávanie sa s inými vysokými školami. 

 Taktiež členovia Rady kvality diskutovali o zapojenosti vybraných skupín do dotazníkových šetrení, 

ktoré sú súčasťou indikátorov kvality. Na základe svojich skúseností s popredných zahraničných univerzít ako 

aj  hospodárskej praxe, odporúčajú zvyšovať zainteresovanosť vybraných skupín interpretovaním 

a objasňovaním dôležitosti dotazníkových šetrení. Zároveň je tiež dôležité nastavenie dotazníka, tak aby príliš 

nezaťažoval vybrané osoby, čo môže tiež viesť k jeho nevyplneniu. Ďalšia možnosť ako zvyšovať 

zainteresovanosť vybraných skupín je nastavenie viacerých systémov, ktoré sa budú členiť v priestore na 

nižších zložkách a tiež v čase.   

V nasledujúcom roku sa v rámci vnútorných predpisov týkajúcich kvality vysokoškolského 

vzdelávania na PEVŠ začnú vytvárať pracovné skupiny a budú vybraní konzultanti pre jednotlivé študijné 

odbory, ktoré PEVŠ zabezpečuje. Pracovné skupiny a konzultanti v zmysle interných predpisov zabezpečujú  

pre Radu kvality písomné stanoviská k žiadostiam podávaných na Radu kvality na PEVŠ, týkajúcich sa 

úpravy alebo návrhu nových študijných programov. V týchto orgánoch budú zastúpení študenti PEVŠ, 

zainteresované osoby z praxe, významní odborníci z vysokých škôl, univerzít a výskumných agentúr vrátane 

zahraničných. Zo záverov diskusie vyplynulo odporúčanie týkajúce sa počtu pracovných skupín 

a konzultantov, pričom je potreba vychádzať z počtu odborov a veľkosti vysokej školy, tak aby sa 

nezvyšovala byrokratická záťaž.    
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Ad 3: 

Predseda Rady kvality informoval členov o ďalšom bode rokovania, ktorým je záverečná správa  

SAAVS k vnútornému systému kvality na PEVŠ a požiadal Vincúrová o bližšie informácie. Členom Rady 

kvality na PEVŠ boli poskytnuté všetky správy SAAVS, t.j. hodnotiaca správa pracovnej skupiny PEVŠ, 

vyjadrenie PEVŠ k hodnotiacej správe pracovnej skupiny SAAVS a finálna správa SAAVS. Vo finálnej 

správe SAAVS rozhodla, že vnútorný systém vysokej školy a jeho implementácia nie je v súlade so 

štandardmi pre vnútorný systém. č.l. 3 ods. 2 písm. c) štandardov pre vnútorný systém v spojení s čl. 7 ods. 2 

písm. e) štandardov pre študijný program. Uvedený nesúlad sa týka jedného bakalárskeho študijného 

programu. Na odstránení uvedených nedostatkov sa pracuje, tak aby bol v stanovenej lehote odstránený 

uvedený nesúlad na jednom bakalárskom študijnom programe. Zároveň členov Rady kvality zaujímali aj 

ďalšie skutočnosti uvedené v odôvodnení, ktoré sa týkali vnútorného systému kvality. Požiadavka týkajúca sa 

iného zastúpenia študentov, vytvorenia pracovných skupín ale aj ďalšie budú v nasledujúcom období 

nastavené, pričom a bude dbať na funkčnosť celého systému.    

 

Ad 4: 

Neboli žiadne návrhy do bodu rôzne.  

  

V závere bolo prednesené a jednomyseľne schválené nasledujúce uznesenie č.1/2024: 

 

Uznesenie č.1/2024 

 

Rada kvality PEVŠ podľa čl. 7 smernice rektora č. 1/2022 Štatút Rady pre hodnotenie vnútorného systému 

kvality na PEVŠ súhlasí s predloženou správou - Správa vnútorného systému kvality za akademický rok 

2023/2024 – každoročné hodnotenie indikátorov a ich porovnanie  

 

Záverom predseda rady poďakoval prítomným za účasť. Najbližšie stretnutie Rady kvality sa uskutoční 

v priebehu letného semestra akademického roka 2024/2025.   

 

 

 

V Bratislave 18.12.2024 

Zapísala: doc. Ing. Zuzana Vincúrová, PhD.  

 


